
 

 

 
 

VPRAŠANJA IN POBUDE IZ 22. SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE,  Z DNE 31. 5. 2022 
 
VPRAŠANJA 
 
Lovro Bačun  

− Zanima ga, kako je z odvajanjem in čiščenjem odpadnih komunalnih voda. Koliko so do sedaj pridobili 
sredstev za sofinanciranje in kakšna je sama realizacija zastavljenega projekta in kako je glede časovnice, 
ki so jo zadali s samo realizacijo. 

Odgovor podan na sami 22. redni seji. 
 
Marjana Kotnik Poropat 

− Občani sprašujejo, kako je z adaptacijo kulturnega doma ali je zaključena adaptacija v celoti. Občane 
tudi zanima, zakaj se niso vgradila nova okna, ampak, da so samo se prebarvala obstoječa, ki so že 
dotrajana. 

− Zanima jo, kako potekajo dela oz. pogovori glede mostu na potoku Lobnica. 
Odgovor podan na sami 22. redni seji. 

 
 
Mihael Kranjčević 

− Ali je občina prejela kazensko ovadbo v zvezi s trgom v Rušah? Prosi za pisno opredelitev občine do 
obtožb v ovadbi. 

Odgovor Občinske uprave: 
Občina Ruše je v mesecu avgustu 2021 obveščena o prijavi oz. kazenski ovadbi v zvezi s trgom v Rušah. 
Kazenska ovadba je bila s strani Okrožnega državnega tožilstva v Mariboru zavržena. Sklep v prilogi. 
Prilagamo še preostale inšpekcijske sklepe v zvezi z investicijo. 
V zvezi z novo kazensko ovadbo bo občina podala svoje stališče, ko bo oz. če bo uvedena kriminalistična 
preiskava. 

 
Blaž Sternad 

− Kako daleč je renovacija/obnova ali vsaj delna rešitev za Vertnikovo ulico v Rušah? Tamkajšnji stanovalci 
se pritožujejo, da so že večkrat prosili občino za pomoč in naleteli na prazne obljube in gluha ušesa. 

Odgovor Občinske uprave: 
Vertnikova ulica je težavna zaradi razdrobljenega lastništva same ceste. Občina si že več let prizadeva urediti 
lastništvo ter hkrati tudi ostalo infrastrukturo. V marcu 2022 smo uspeli odkupiti večji del zemljišča od SDH 
d.d., ostalo pa je nerešeno še vprašanje nekaj lastnikov manjših parcel. Le ti so bili 03.05.2022 pozvani k 
brezplačnemu prenosu, da se lahko nato investira in uredi cesta in komunalna infrastruktura s strani Občine 
Ruše. Bila sta samo dva odziva. En pozitiven in en negativen. Drugi lastniki se niso odzvali. 
Dne 26.05.2022 je bil organiziran sestanek z lastniki zemljišč, ki pa si niso enotni glede pogojev prenosa 
lastništva. Pogovori z lastniki se še nadaljujejo. 
V kolikor do razumnega dogovora z lastniki ne bi prišlo, ima občina še vedno možnost uvedbe upravnega 
postopka razlastitve. 

 
POBUDE 
 
Lovro Bačun 

− Daje pobudo glede igrišča na Smolniku. Trenutno je nefunkcionalno in nevarno (prav tako nima stalnega 
skrbnika). Goli, ki so na igrišču, so postavljeni pod koši, in če želijo igrati košarko, morajo te gole 



prestaviti, za kar potrebujejo orodje. Prav tako ob strani igrišča ni predvidenih lokacij, kamor bi lahko 
postavili gole. Poziva županjo in občinsko upravo, da pristopi k rešitvi problema. Kot svetnik je direktorici 
že poslal rešitve, do katerih pa ni prišlo. Povedal je, da je trenutna uporaba igrišča zaradi same postavitve 
in izbrane opreme zelo nevarna. Na takšnih igriščih so ljudje tudi umirali, ker lahko pride do prevrnitve 
gola, če ni pravilno pričvrščen na podlago. Prosi za odgovor oz. hitro rešitev. 

Odgovor Občinske uprave: 
Trenutno so se veliki goli odstranili, je pa igrišče v fazi prenosa v upravljanje Športnemu parku Ruše. 

 
Marjana Kotnik Poropat 

− Daje pobudo, da v zaselku Glažuta postavijo igrala za tamkajšnje otroke. Pri predlogih za participativni 
proračun so dali predlog za postavitev igral, vendar ni bil izglasovan. 

Odgovor Občinske uprave: 
Predlog je že bil obravnavan in se bo skušalo postaviti igrala tudi na Glažuti. 

 
Martin Lesjak 

− Daje pobudo, da se postavi smetnjak za glasbeno šolo – KURS. 
− Da se nabavi traktorska kosilnica s strani režijskega obrata. 

Odgovor Občinske uprave: 
V zvezi s postavitvijo smetnjaka za društvo KURS pojasnjujemo, da so obstoječi smetnjaki za normalno uporabo 
prostora dovolj veliki. Odgovornost društva, kot najemnika prostorov je, da poskrbi za ustvarjen višek smeti. Z 
drugimi društvi podobnih težav ni. 
 
V proračunu 2023 se predvideva tehnična okrepitev Režijskega obrata. 

 
Blaž Sternad 

− Zanima ga, ali občina vodi oziroma ima seznam lokalnih ulic, ki so v katastrofalnem stanju in so nujno 
potrebne prenove in obnove? Tukaj ima v mislih predvsem ulice do posameznih hiš, kjer zaradi 
neurejenih odpadnih voda prihaja do nevzdržnih razmer (seveda tudi v Sončni ulici). V primeru, da 
seznam ne obstaja, daje pobudo, da se ustvari in se te ulice nemudoma začnejo sanirati, kajti komunalne 
prispevke so plačali vsi! 

Odgovor Občinske uprave: 
Občina ima seznam ulic in javnih poti ter jih tudi tedensko pregleduje. Ulice so dokaj dobro vzdrževane, se pa 
pojavljajo težave po večjih padavinah.  

 
 
 
 
  



V nadaljevanju priloge k odgovoru svetniku Mihaelu Kranjčeviću 
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